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گزارش

خانه ملت

3 بهارستان

لغو دورکاری منطقی نیست

در دوران ابتدایی شیوع ویروس کرونا که با کاهش فعالیت  کسب و کار و 
افزایش هزینه ها همراه بود، ۳۰ درصد مشاغل در اسفندماه و فروردین ماه 

حداقل یک نفر را اخراج کردند.
 به گزارش اقتصادسرآمد، با شیوع ویروس کرونا و آنچه که از اسفندماه 
شدت گرفت به تدریج با توجه به محدودیت هایی که اعمال شد، به طور 
طبیعی بسیاری از مشاغل دچار آسیب شدند؛گونه ای که برخی  تعطیل 
و یا نیمه تعطیل شده و به تبع آن درآمدی وجود نداشت که بتواند بابت 
هزینه حقوق و دستمزد پرداخت کنند، از این رو در آن برهه برخی کسب 
و کارها دست به تعدیل نیروهای خود زدند و یا این که پرداخت حقوق و 

دستمزد آنها را تا برگشتن به شرایط عادی متوقف کردند.
در رابطه با وضعیت نیروی کار در دوره ســه ماهه اسفند تا اردیبهشت 
ماه که تعطیلی مشاغل را به همراه داشت، بررسی از سوی پژوهشکده 
آمار ایران صورت گرفته که نشــان می دهد ۳۰ درصد از کل بخش های 
اقتصادی حداقل یک نفر را تعدیل کردند که این موضوع در اردیبهشت ماه 
کمتر شده و هفت درصد کسب و کار اقدام به تعدیل حداقل یک نفر از 

نیروهایشان کرده اند.
در بین بخش های کسب و کار در دوماه اسفند و فروردین در حوزه صنعت 
و معدن ۲۲.۶ و خدمات ۳۱.۳ و کشاورزی ۴۳.۴ درصد از کسب وکارها 

حداقل یک نفر را تعدیل نیرو داشته اند.
این در حالی است که در جریان اجرای بســته های حمایتی از کسب و 
کارهای آسیب دیده، یکی از شرایط پرداخت تسهیلات این بود که واحد 

مورد نظر نیرویی را اخراج نکرده باشد.
اما در دوره زمانی اسفندماه تا پایان اردیبهشت ماه زمانی بود که با توجه به 
اهمیت کاهش تردد و تجمع برای کنترل ویروس کرونا موضوع دورکاری 
در بین کارکنان و مشاغلی که امکان آن را داشتند مطرح و اجرایی شد و 
حتی دولت شرایط را برای کارکنان طوری فراهم کرد که به صورت یک 

سوم و یا در برهه ای تا دو سوم در محل کار خود حاضر می شدند.
براین اساس در بازه زمانی اسفندماه و فروردین ماه در ۲۵ درصد از کل 
بخش های کســب و کار حداقل یک نفر از دورکاری استفاده کرده و در 

اردیبهشت ماه حداقل یک نفر از دورکاری استفاده کرده اند.
همچنین در اســفندماه و فروردین ماه ۱۵۸ درصد و در اردیبهشت ماه 
۳.۹ درصد از کل بخش های کســب و کار حداقل یک نفر غایب موقت 

داشته است.
در دوره مورد بررســی در رابطه با به خدمت گرفتن نیروی انسانی نیز 
در کل بخش های کسب و کار هشت درصد در اسفندماه و فروردین ماه 
حداقل یک نفر نیروی انســانی جدید به کار گرفته و در اردیبهشت ماه 

۱۱.۳ درصد حداقل یک نفر نیروی انسانی جدید استخدام کرده است.
اما در دوران کرونا ســاعت کاری در اغلب مشاغل دستخوش تغییراتی 
شد و در بین کارکنان نیز با تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا حداقل یک 

ساعت از زمان کاری کاسته شد.
این در شرایطی است که گزارش پژوهشکده آمار در مورد افزایش ساعت 
کاری در کل بخش های کسب و کار نشــان می دهد که ۷.۹ درصد در 
اسفندماه و فروردین ماه و همچنین ۸.۷ درصد در اردیبهشت ماه حداقل 

یک ساعت افزایش کاری داشته است.
در این خصوص، رئیس کمیسیون بهداشت مجلس با تاکید بر ضرورت 
برخورد قاطع با نقض کنندگان پروتکل های بهداشتی، گفت: لغو دورکاری 
در شــرایط فعلی به هیچ وجه منطقی نیست و دو ســوم کارکنان باید 

دورکاری کنند.
حســینعلی شــهریاری با ابراز نگرانــی از اینکه برخی افــراد کرونا را 
جدی نمی گیرند، گفت: جــدی نگرفتن کرونا و عــدم رعایت نکات و 
دستورالعمل های بهداشتی باعث تداوم وضعیت قرمز و هشدار در اغلب 

استان ها و افزایش آمار مبتلایان و فوتی ها شده است.
رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
برخی تصور می کنند کرونا کنترل شده و این به شدت جای نگرانی دارد، 
افزود: بازگشایی مدارس و افزایش رفت و آمدها نگرانی ها را افزایش داده 

و امیدواریم وضعیت بحرانی تر نشود.
وی از مردم خواستار جدی گرفتن توصیه ها و نکات بهداشتی شد و ادامه 
داد: کادر درمانی شبانه روز در حال خدمات رسانی به بیماران و به شدت 
خسته هستند؛ مردم باید بدانند که ماجرای کرونا تمام نشده و همچنان 
باید استفاده از ماسک و رعایت پروتکل های بهداشتی را در اولویت قرار 
دهند.نماینده مردم زاهدان در مجلس یازدهم با بیان اینکه دولت و ستاد 
ملی مبارزه با کرونا باید ســختگیری های جدی را در مورد کسانی که 
پروتکل ها و نکات بهداشتی را رعایت نمی کنند اعمال کنند، گفت: باید 
با این افراد به صورت جدی و قاطع برخورد شود و مجازات هایی را اعمال 
کرد؛ در سایر کشورها با کسانی که پروتکل ها را رعایت نمی کنند به شدت 
برخورد می شود و مجازات هایی در مورد آنها اعمال می شود اما متاسفانه 
دولت و رئیس جمهور نسبت به این موضوع بی توجه هستند و این جای 

بسی نگرانی است.
شهریاری در مورد لغو دورکاری در استان تهران، یادآور شد: لغو دورکاری 
در شرایط فعلی به هیچ وجه منطقی نیست و باید منتظر بود و دید که آثار 
بازگشــایی مدارس و حضور دانش آموزان در مدارس چه خواهد بود؛ به 
طور قطع حضور تمامی کارمندان در ادارات باعث شیوع کرونا خواهد شد 

و بهتر است استانداری در این موضوع تجدیدنظر کند.
رئیس کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی با تاکید بر 
اینکه ادارات می توانند با یک سوم نیروها فعالیت کنند، گفت: دو سوم 
کارکنان و کارمندان باید در شرایط فعلی دورکاری کنند و هیچ مشکلی 
در روند کاری دستگاه ها ایجاد نمی شود؛ مسئولان دولتی به طور مداوم 
از دولت الکترونیک سخن می گویند اما در واقع شاهد تحقق آن نیستیم 
بهتر است از شعار پرهیز شود و اکنون که شرایط کشور ایجاب می کند 
از ظرفیت دولت الکترونیک و دورکاری استفاده شــده و با جان مردم 

بازی نشود.

 فضای مجازی محیط مطمئنی 
برای تبلیغات انتخاباتی کاندیداها نیست

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس ضمن انتقاد از عدم نظارت بر کارکردهای 
انتخاباتی فضای مجازی، گفت: اگر قرار اســت از 
فضای مجازی برای تبلیغات کاندیداهای انتخابات 
استفاده شــود باید ساماندهی شــود. به گزارش 
اقتصاداقتصادســرآمد به نقل از خانه ملت، جلیل 
رحیمی جهان آبادی در خصوص لزوم ساماندهی 
تبلیغات انتخاباتی در انتخابات ها، اظهار داشت: برُد 
فضای مجازی در محیط واقعی زیاد نیست، مردم 
بر خلاف تصور وزارت کشور، به ویژه در شهرهای 
کوچک و روستاها ارتباط آنچنانی  با فضای مجازی 
برقرار نمی کنند.عضو کمیســیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی بیان کرد: 
ارتباط مستقیم کاندیدا و حضور میدانی آن ها در 
تبلیغات مســتقیم، در عرصه فعالیــت انتخاباتی 
مهم است.وی با اشــاره به تبلیغات کاندیداها در 
دور دوم انتخابات مجلس یازدهــم، افزود: وقتی 
فضای مجازی تنها محل تبلیغات باشد در حالیکه 
ساماندهی نشده و ســایت ها شناسایی نمی شوند 
و مشخص نیســت ادمین ها چه کسانی هستند و 
به نفع یا ضرر افراد هر مطلبی را منتشر میکنند، 

شرایط برای تبلیغات در این فضا، دشوار است.

تحقق عدالت انتخاباتی با تصویب لایحه 
جامع قانون انتخابات 

قائم مقام وزیر کشور در امور مجلس گفت: وزارت 
کشــور لایحه جامع انتخابات را با رویکرد تجمیع 
قوانین متعدد انتخاباتی و تحقق عدالت انتخاباتی 
تدوین کرده است. به گزارش اقتصادسرآمد به نقل 
از خانه ملت، کولیوند در خصــوص نقش وزارت 
کشــور در تدوین طرح اصلاح قانــون انتخابات 
ریاســت جمهوری، گفت: این طرح، پیشــنهاد 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی است و وزارت 
کشور نقشی در تدوین و تهیه این طرح ندارد و از 
نظر ما، بررسی لایحه جامع انتخابات که از سوی 
دولت به مجلس شــورای اســلامی ارسال شده، 
کارشناســی ترین روش برای رفــع دغدغه های 
موجود نمایندگان محترم اســت.کولیوند گفت: 
در چند روز اخیر کمیســیون امور داخلی کشور 
و شوراهای مجلس، جلســاتی به منظور بررسی 
طرح اصلاح قانون انتخابات ریاســت جمهوری 
تشکیل داده و از وزارت کشــور و شورای محترم 
نگهبان و وزارت اطلاعــات و مرکز پژوهش های 
مجلس دعوت کرده اســت تا مــواد این طرح را 
بررسی کنند، ما نیز در این جلسات شرکت و طبعا 
نظرات مخالف یا موافق خود را پیرامون مفاد طرح 

مطرح کرده ایم.

 وزرای نفت و آموزش و پرورش
 به نمایندگان پاسخ می دهند

وزرای نفت و آموزش و پرورش هفته آینده برای 
پاسخ به سوالات تعدادی از نمایندگان در مجلس 
حضور پیدا می کنند.به گزارش اقتصادســرآمد، 
جلســات علنی مجلس شــورای اســلامی در 
روزهای یکشنبه، سه شنبه و چهارشنبه تشکیل 
می شود.بررسی جزئیات طرح دو فوریتی اصلاح 
تبصره های ۱ و ۲ ماده واحده قانون تضمین خرید 
محصولات اساسی کشــاورزی و بررسی جزئیات 
طرح دو فوریتی جهش تولید و تأمین مسکن در 
دستور کار مجلس قرار دارد.همچنین نمایندگان 
ایرادات شــورای نگهبان در سه طرح استفساریه 
بند ج ماده ۱۱۲ قانون برنامه ششم، اصلاح ماده 
۵۴ مکرر قانــون مالیات های مســتقیم و الحاق 
یک تبصره به ماده ۵ قانون اجرای سیاســت های 
کلی اصل ۴۴ قانون اساســی را مورد بررسی قرار 
می دهند.سوال ابراهیم رضایی نماینده دشتستان 
و تعــداد دیگــری از نمایندگان از وزیــر نفت و 
همچنین سوال رســول فرخی نماینده لاهیجان 
و علی کریمی فیروزجایی نماینــده بابل از وزیر 
آموزش و پرورش نیز در دستور کار مجلس است.

بذرپاش: از شکایتم صرفنظر کردم
رییس دیوان محاسبات کشــور اعلام کرد که از 
شکایات خود از کسانی که تهمت هایی را نسبت 
به وی مطرح کرده بودند صرف نظر کرده است. به 
گزارش اقتصادسرآمد، مهرداد بذرپاش در صفحه 
شخصی خود در توییتر نوشــت: »در آغاز کار در 
دیوان محاسبات، به دلیل تهمت هایی که زده شد، 
ناگزیر به شکایت از چند نفر شدم که ظاهراً طی 
روزهای اخیر اعلام رسمی شده است.در پاسداشت 
آزادی بیان، از شکایات صرف نظر نموده، خود و 
دوستان را به رعایت تقوای الهی در بیان نظرات و 

نقدها دعوت می کنم.«

عزم مجلس برای ساماندهی »قراردادهای کار«
عضو هیئت رئیسه کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: عزم مجلس جزم است تا قراردادهای موقت کار را ساماندهی کند اما از آنجایی که تهیه طرح در این 
باره بار مالی دارد، دولت باید لایحه آن را به مجلس ارائه کند. به گزارش اقتصادسرآمد به نقل از مهر، ولی اسماعیلی درباره برنامه مجلس برای ساماندهی 
قراردادهای موقت کار، گفت: تاکنون افرادی از مشاغل گوناگون چون کارکنان قراردادی دانشگاه پیام نور به نمایندگان مجلس مراجعه کرده و خواستار 
تبدیل وضعیت به پیمانی یا رسمی شده اند.وی با اشاره به اینکه تهیه طرحی در مجلس برای تبدیل وضعیت کارکنان قراردادی یا پیمانی مغایر اصل ۷۵ 
قانون اساسی است و بارِ مالی دارد، افزود: اگر مجلس شورای اسلامی طرح تبدیل وضعیت کارکنان قرارداد موقت را تهیه کند، قطعا شورای نگهبان به آن 

ایراد می گیرد.

گروه مجلس- در چنین دورانی، 
آموزگار شــرایط ســخت تری را 
سپری می کند؛ او باید بتواند خود را با چنین 
شــرایطی تطبیق دهد و به عبارت دیگر، 
باید خود را بــه روز کند اما به گفته معلمان 
کسی به این به روز شدن توجه ندارد.برخی 
معلمان بر همین اساس، خواستار این شدند 
که بخشــنامه ۲۴ بهمن ۱۳۹۳ ســازمان 
مدیریت با موضوعِ اعمالِ محدودیتِ مدرکِ 
تحصیلی فرهنگیان لغو شود و آنها بتوانند از 

مزایای مدرک تحصیلی ، برخوردار شوند.
به گزارش اقتصادســرآمد، طــرح اعمال 
مــدرک دوم فرهنگیــان در صحن علنی 
مجلس، بــا اکثریــت آرای نمایندگان به 
تصویب رسید. در ۱۶ شــهریور حمیدرضا 
حاجی بابایــی رئیس کمیســیون برنامه 
وبودجه و محاســبات مجلس اظهار کرد: 
طرح اعمال مدرک دوم فرهنگیان در صحن 
علنی مجلس، با اکثریت آرای نمایندگان به 

تصویب رسید.
او تاکید کرد: با پیگیری های صورت گرفته، 
ایرادات شورای نگهبان برای اعمال مدرک 
دوم فرهنگیان در مرداد سال جاری برطرف 
شد.طرح اعمال مدرک دوم فرهنگیان که 
از طرف شــورای نگهبان با توجه اصل ۷۵ 
قانون اساسی رد شــده بود، با اصلاح آن به 
شورا دعوت داده شده بود.رئیس کمیسیون 
برنامه وبودجه  تصریح کرد: پس از مذاکرات 
صورت گرفته با تعدادی از اعضای شورای 
نگهبان مشخص شد اصل ۷۵ رعایت نشده 
است.در قانون بودجه ســال ۹۹ مبلغ ۵۰ 

میلیارد تومان بابت اجرای مدارک تحصیلی 
فرهنگیان پیش بینی شده که  در تصویب 
آن در صحن مجلس، به گام های اجرایی آن 

نزدیکتر شدیم.
اعمال مدرک دوم فرهنگیان در ســه ماهه 
آخر سال ۹۹ اجرایی می شــود و ایراداتی 
که شــورای نگهبان برآن گرفتــه بود رفع 
شــد ودیگر مانعی برای اعمال مدرک دوم 

فرهنگیان وجود ندارد.
با برطرف شدن ایرادات شورای نگهبان بر 
طرح مدرک دوم فرهنگیــان، این طرح از 
سه ماهه آخر سال جاری اجرایی می شود. 
ادامه تحصیل فرهنگیان پس از اســتخدام 
بلامانع بود اما تغییری در حقوق آنان ایجاد 
نمی شد و علت آن بالارفتن بار مالی برای 
وزارتخانه عنوان می شــد. اما اکنون پس 
از ارســال چندباره این موضوع به شورای 
نگهبان و بازگشت آن بالاخره مدرک دوم 
فرهنگیان به تائید شــورای نگهبان رسید 
و دغدغــه فرهنگیان از بابــت مدرک دوم 

تحصیلی برطرف شد.
فرهنگیان پس از اســتخدام می توانستند 
در مقاطع بالاتر ادامه تحصیــل دهند اما 
اخذ مــدرک تحصیلی بالاتــر تغییری در 
پرداخت حقوق آنان نداشت.  اعمال مدرک 
دوم فرهنگیان  عنوان موضوعی اســت که 
مدت هاست بر سر زبان ها است  و یک بار 
هم شورای نگهبان ایرداتی درباره آن گرفته 
بود و اعلام کرده بود که این موضوع مغایر 
با اصل ۷۵ قانون اساســی است. اصل ۷۵ 
 قانون اساسی مربوط به طرح هایی است که 

می تواند بار مالی برای دولت ایجاد کند.
در این خصوص، عضو کمیســیون برنامه، 
بودجه و محاسبات مجلس با اشاره به رفع 
ایرادات شورای نگهبان در رابطه با مصوبات 
مربوط به اعمال مــدرک دوم فرهنگیان، 
اظهار کرد: مجلس پیگیــر اعمال و اجرای 

این قانون برای فرهنگیان خواهد بود.
جعفر قادری با اشــاره بــه اصلاحیه ای که 
مجلس در رابطه با اصلاح قانون بودجه برای 
اعمال مدرک دوم فرهنگیان داشت، اظهار 
کرد: شورای نگهبان به این مصوبه بودجه 
۹۹ با توجه ایراد اصل ۷۵ قانون اساســی 
ایراد گرفته بود که این ایراد در کمیسیون 

بودجه و صحن علنی مجلس برطرف شد.
نماینده مردم شــیراز در مجلس ادامه داد: 
با تلاش نمایندگان در کمیســیون بودجه 

و کمیســیون آموزش مجلــس، در قانون 
بودجه ســال ۹۹ مبلغ ۵۰ میلیارد تومان 
بابت اجرای مــدارک تحصیلی فرهنگیان 
پیش بینی شــده که با رفع ایراد اصل ۷۵ 
قانون اساســی، این مصوبه به مرحله اجرا 
نزدیک تر شد.وی اظهار امیدواری کرد که 
با رفع ایرادات مد نظر شورای نگهبان، این 
مصوبه هرچه زودتر مورد تأیید شــورا قرار 
گیرد و برای اجرای به دستگاه های اجرای 
از جمله وزارت آموزش و پرورش و سازمان 

برنامه و بودجه ابلاغ شود.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس با یــادآوری اینکــه مجلس پیگیر 
اعمال و اجرای این قانون است، اضافه کرد: 
فرهنگیان در رابطه بــا اعمال مدرک دوم 

خود نگرانی نداشته باشند.

اما و اگرهای پیگیری اعمال و اجرای مدرک دوم فرهنگیان در گزارش »اقتصادسرآمد«

معلمان به روز می شوند

نــد  ایــران می توا
بــا  مبادلــه  در 
بســیاری از کشــورها دلار را 
حــذف و ارز واســط دیگری 
را جایگزیــن معاملات خود 
کند. زیرساخت های لازم برای 
حذف دلار از مبادلات  تجاری 
کشــورمان وجود دارد و این 
مسئله باعث کاهش وابستگی 
ایران به دلار می شود.  ما باید 
برای مصون ســازی کشــور 
از فشــار تحریم هــا و آثار و 
پیامدهــای آن، اقدامات لازم 
را انجام دهیــم و نمایندگان 
مجلس هم به دنبال  تشکیل کمیسیون ویژه ای در این زمینه هستند.  علاوه بر این، افزایش 
نقدینگی نیز باعث تورم شده است و این تورم در همه بازارها اعم از مسکن، خودرو، سکه، 

کالا و ارز خود  را نشان می دهد. 
به گزارش اقتصادسرآمد به نقل از مهر، عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس گفت: دلیلی 
ندارد که ما در مبادلات خود از دلار استفاده کنیم چرا که کشورهایی چون روسیه و چین 

می توانند در سوئیفت جایگزین کشورهای غربی شوند.
جعفر قادری درباره علت افزایش شدید قیمت دلار، گفت: در شرایط فعلی شاهد افزایش 
تقاضا نسبت به عرضه در بازار ارز هستیم و با کاهش عرضه ارز و عدم تعادل در بازار، قیمت 

ارز افزایش می یابد.
وی بیان کرد: علاوه بر این، افزایش نقدینگی نیز باعث تورم شده است و این تورم در همه 

بازارها اعم از مسکن، خودرو، سکه، کالا و ارز خود را نشان می دهد.
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شورای اســلامی با بیان اینکه باید جلوی رشد 
نقدینگی گرفته شود و از سوی دیگر نقدینگی را به سمت تولید هدایت کنیم، گفت: اقدام 
بعدی ایجاد جهش در صادرات غیرنفتی است چرا که این کار بخشی از نیازهای ارزی ما را 

تامین می کند و تقاضا برای ارز را کاهش می دهد.
قادری درباره حــذف دلار از مبادلات تجاری ایران با دیگر کشــورها، تصریح کرد: ایران 
می تواند در مبادله با بســیاری از کشورها دلار را حذف و ارز واســط دیگری را جایگزین 

معاملات خود کند.
وی با تاکیــد بر اینکه ما باید نســبت به حــذف دلار از مبادلاتمان اقــدام کنیم، افزود: 
زیرساخت های لازم برای حذف دلار از مبادلات تجاری کشورمان وجود دارد و این مسئله 

باعث کاهش وابستگی ایران به دلار می شود.
نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: دلیلی ندارد که ما در مبادلات 
تجاری خود از دلار اســتفاده کنیم و باید این مســئله مهم را مورد توجــه قرار داد که 
کشورهایی چون روســیه و چین این ظرفیت را دارند که حتی در ســوئیفت جایگزین 

کشورهای غربی شوند.
قادری تصریح کرد: ما باید برای مصون سازی کشور از فشار تحریم ها و آثار و پیامدهای آن، 
اقدامات لازم را انجام دهیم و نمایندگان مجلس هم به دنبال تشکیل کمیسیون ویژه ای 

در این زمینه هستند.

مجلــس در کنــار 
دولت است، ما برای 
دولت شمشــیر نکشیده ایم، 
مجلس بــه توصیه های مقام 
معظم رهبری به صورت ویژه 
عمل  می کند، ما دنبال حاشیه 
نیستیم. اولویت ما مردم و رفع 
مشــکلات مردم عزیز است 
و در این راســتا از سیاسیون 
می خواهیم، به فکر مردم بوده 
و در پی  حواشــی جریان ها و 
احزاب نباشــیم، از مسئولان 
نیز می خواهیــم، در پی رفع 

مشکلات مردم باشند. 
به گزارش اقتصادسرآمد، عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای 
اسلامی با بیان این که مجلس برای دولت شمشیر نکشیده است، گفت: مجلس به توصیه 

های مقام معظم رهبری عمل کرده و در پی حاشیه سازی نیست.
حسین نوش آبادی گفت: مجلس در کنار دولت است، ما برای دولت شمشیر نکشیده ایم، 
مجلس به توصیه های مقام معظم رهبری به صورت ویژه عمل می کند، ما دنبال حاشــیه 
نیستیم.وی ادامه داد: اولویت ما مردم و رفع مشــکلات مردم عزیز است و در این راستا از 
سیاسیون می خواهیم، به فکر مردم بوده و در پی حواشــی جریان ها و احزاب نباشیم، از 

مسئولان نیز می خواهیم، در پی رفع مشکلات مردم باشند.
نماینده مردم شهرستان های ورامین، پیشــوا و قرچک در مجلس شورای اسلامی افزود: 
مردم از مجلس انتظار حرف های تکراری را ندارند، باید به فکر یک دولت حزب الهی باشیم، 

لیست ریاست جمهوری آینده تا هم اکنون به ۳۰ نفر رسیده است.
نوش آبادی در خصوص مســائل حوزه انتخابیه خود نیز گفت: در مورد مسائل منطقه به 
نظرات همه عزیزان توجه خواهیم کرد، دنبال مسائل بیهوده نیستم، دنبال مطرح شدن 

هم نیستم و برای رضای خدا کار می کنم.
نماینده مردم یزد و اشکذر در مجلس شورای اســلامی هم در خصوص توصیه های اخیر 
رهبر معظم انقلاب به نمایندگان مجلس شورای اسلامی، گفت: مجلس و دولت می توانند با 
تعامل هرچه بیشتر با یکدیگر زمینه کاهش و رفع مشکلات اقتصادی و معیشتی را فراهمم 
کنند.محمد صالح جوکار با بیان اینکه امور کشور باید به دور از توهین و جنجال و بر اساس 
منطق و واقعیات پیش برود، تاکید کرد: توصیه مقام معظم رهبری بر پرهیز از تشدید فضای 
ناامیدکننده در کشور است و مردم نیز از دولت و مجلس انتظار راهکار برای حل مشکلات 
را دارند، دولت باید در این زمینه بیش از پیش فعال شود و  مجلس نیز با ایجاد فضای لازم از 

طریق ابزارهای قانونی بستر را برای پیشبرد امور اقتصادی می تواند هموار سازد.
وی انتظار از دولت را جدیت در اجرای قوانین و مصوبات دانســت و اضافه کرد: هم اکنون 
بیکاری و تامین معشــیت ، ۲ دغدغه اصلی مردم اســت و آنها در این زمینه با مشکلاتی 

مواجه اند، لذا لازم است در مردم این امید را ایجاد کنیم که مشکلات حل می شود.
جوکار، دغدغه دیگر مردم را تامین مســکن با توجه به افزایش قیمت در این بخش اعلام 
کرد و یادآور شد: نرخ زمین و مسکن به گونه ای اســت که بسیاری از مردم امید خانه دار 

شدن ندارند.

 حذف دلار از مبادلات؛ چین و روسیه
 در سوئیفت جایگزین غربی ها شوند

 مجلس برای دولت شمشیر نکشیده است؛
در پی حاشیه سازی نیستیم


